



## NOTICE

Date : 22 July 2016

Ref : AGAPE/PC/MEMO/2016/07/22

To : All Valued Agape Distributors, Members and ATP Product Users

RE : **ADDITION OF FLAXSEED OIL IN ATP 4-OMEGA BLEND**

---

We wish to notify all valued Agape Distributors, Members and ATP product users that Superlife Medical Team has improved the formula of ATP 4 –Omega Blend with Flaxseed Oil in order to further enhance the nature and effectiveness of ATP 4- Omega Blend.

The addition of Flaxseed Oil to ATP 4 now adhere the formula as the most superior, powerful, and effective and complete plant based Essential Fatty Acids Formula.

Please refer the new ingredient list below for ATP4 with immediate available for batch number 012016E & onward:

**Walnut Oil**

**Sesame Oil**

**Black Currant Oil**

**Pumpkin Seed Oil**

**Sunflower Oil**

**Evening Primrose Oil**

**Coconut Oil**

**Flaxseed Oil**

Please be assured that you will further enjoy this revolutionary, unique and propriety mixture, which has been designed with your health in mind.

Please feel free to contact Product Care Division shall you require further clarification pertaining to the above matter.



**Product Care Division**

**Agape Superior Living Sdn. Bhd.**



**Agape Superior Living Sdn. Bhd.** (624388-V)  
(AJL 931478)

No. 17, 17-1, 17-2, 17-3, Wisma Laxton, Jalan Desa, Taman Desa, Off Jalan Klang Lama, 58100 Kuala Lumpur, Malaysia.  
Tel: 603-7982 7880 (HL) Fax: 603-7984 6160 (Customer Service) 603-7984 2160 (Administration)

## 通告

日期：2016 年 7 月 22 日

至：愛佳倍親愛的經銷商，會員和 ATP 產品使用者  
關於：添加亞麻籽油於 ATP4- 美力寶配方

---

我們在此通知所有愛佳倍尊貴的經銷商，會員和 ATP 產品使用者，Superlife 科學團隊已加入亞麻籽油於 ATP4-美力寶配方，以更進一步提升 ATP4 的性質和效力。已添加亞麻籽油的 ATP4 配方已符合最卓越，強大，有效和完整的植物性必須脂肪酸。

請參考以下 ATP4 新成分列表，並由批號 012016E 起生效：

胡桃油  
芝麻油  
黑醋栗油  
南瓜籽油  
葵花油  
月見草油  
椰子油  
亞麻籽油

此配方的設計是以您的健康為主，我們深信您將會進一步的享受到此創新，獨特和專有的配方。

如果您需要任何進一步的說明，請隨時聯繫我們愛佳倍優質生活-產品關懷部



愛佳倍優質生活-產品關懷部